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Broodfok en illegale handel in gezelschapsdieren  -  Europees registratiesysteem

De malafide handel in huisdieren heeft negatieve gevolgen voor de volksgezondheid, het 
dierenwelzijn en de bescherming van de consument. Het is een belangrijke bron van 
inkomsten geworden voor de georganiseerde internationale criminaliteit. Sommige niet-
gouvernementele organisatie (ngo's) schatten dat een illegale fokker die rashonden over 
de Europese grenzen heen verkoopt, een winst van meer dan 100.000 euro per jaar kan 
maken. Door de interne markt kunnen dergelijke fokkers zich gemakkelijk over 
landsgrenzen heen bewegen. Dit probleem begint en stopt dus niet aan onze grenzen.

In het Europees Parlement is op 12 februari 2020 een resolutie goedgekeurd om harder 
op te treden tegen de illegale handel van gezelschapsdieren zoals honden en katten. De 
parlementsleden willen extra maatregelen om deze soort handel onmogelijk te maken. 
Zo moet er een verplicht Europees registratiesysteem komen voor katten en honden en 
zullen er strikte regels moeten komen voor zogenaamde puppyfabrieken of grootschalige, 
commerciële fokbedrijven. De identificatie van de dieren moet daarom in heel Europa 
geharmoniseerd worden.

1. Wat is de reactie van de minister op de inhoud van de goedgekeurde resolutie? Ligt 
ze in lijn met de koers die we in Vlaanderen inzake de aanpak van malafide fok en 
verhandeling voeren?

2. Zijn er aanbevelingen uit de resolutie die de minister zal implementeren in het 
Vlaamse dierenwelzijnsbeleid?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 474 van 31 maart 2020
van ALLESSIA CLAES

Ik kan me helemaal vinden in de boodschap die de Europarlementariërs met deze 
Resolutie onder de aandacht van de Europese Commissie willen brengen. Het is een 
oproep voor een geharmoniseerde aanpak van de hondenhandel binnen de EU door 
gemeenschappelijke regels voor identificatie en registratie, voor kwekers van honden en 
voor de aanpak van de online handel. Dat zijn thema’s die ik al eerder naar voor heb 
gebracht en die nu behandeld worden in de vrijwillige werkgroep van het EU Platform for 
Animal Welfare, vermeld onder aanbeveling 25, en waarin mijn dienst een belangrijke rol 
speelt. Ons land is in dat thema al lang voortrekker, onze regelgeving kan daarbij als 
voorbeeld gelden. De meeste van de aanbevelingen worden reeds ter harte genomen in 
mijn beleid. Maar deze regels krijgen nog meer zin wanneer ze Europees toegepast 
worden.
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